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VD hänvisade till ärende 8.  

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutade följande: 

 

1. Slutredovisningen för nybyggnad i kv Tygeln, Södermalm godkänns. 
 

§ 9 Anmälan angående inkomna och besvarade remisser  

 

VD hänvisade till ärende 9.  

 

1. Styrelsen beslutar att godkänna rapporten angående inkomna och besvarade remisser. 
 

§ 10  VD informerar 

 

Vd informerade om att vi fortsätter med miniseminarier före ordinarie styrelsemöte även 

framöver.  

 

Vd informerade om bolagets arbete med flytt av nytt huvudkontor till Skärholmen. Nu pågår 

kalkyleringar och avsikten är att komma tillbaka till styrelsen före årsskiftet med förslag på 

projekt och inriktningsbeslut. 

 

Patrik Andersson informerande om överklagandeprocessen av de tillfälliga byggloven som bolaget 

sökt för modulbostäder. Vidare informerade han om bolagets upphandling och att bolaget kommer 

att besöka anläggningen där modulerna tillverkas i Ryssland. Styrelsen påpekade att det är av vikt 

att bolaget genomför besiktningar av modulerna på ett adekvat sätt så att vetskap erhålls att de 

håller ändamålsenlig kvalitet mot bakgrund av de förhållandevis lägre anbudspriserna. Vidare 

påpekades att en bedömning av arbetsförhållandena för de som arbetar där görs, och att det inte 

ska finnas något väsentligt att anmärka mot i den delen. Styrelsen ställde under diskussionen 

frågor om hur en eventuell affär med rysktillverkade modulhus skulle genomföras. Frågorna 

handlade bland annat om det legala i upphandlingsprocessen, hur sanktionerna mot Ryssland ska 

tolkas samt om hur tillverkningen av husen går till vid fabriken, till exempel hur arbetsmiljön är 

och hur miljöfarliga utsläpp hanteras. 

 

Eva Lenngren informerade om att det första höghuset i projektet Grow Smarter är evakuerat och 

att evakuering pågår av det andra huset. Den 19 oktober ska ärendet om godkännande av 

förbättringsarbeten prövas i Hyresnämnden. 

 

Vd informerade om att det under hösten pågår en lönekartläggning i bolaget.  

 

Efter styrelsemötet den 8 december är det gemensamt julbord.         
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§ 11 Övriga frågor 

 

Inga övriga frågor anmäldes. 

 

§ 12 Mötets avslutning 

 

Ordföranden förklarade mötet avslutat.  

 

 

Vid protokollet: 

  

 

 Linus Johansson 

 

Justerat: 

 

 

 

Kadir Kasirga Joel Laurén 

 


